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Uddannelsesudvalget

Til:

Dato:

Undervisningsministeren

19. februar 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UDU alm. del

Spørgsmål 159
Det fremgår bl.a. af ministerens talepapir til samrådet 13/1-09 om 
samrådsspørgsmål. V (Praktikpladser), jf. alm. del - bilag 138, at "Jeg kan 
tilføje, at der som led i Velfærdsaftalen i 2007 blev gennemført et 
udvalgsarbejde om behovet for at ændre AER-ordningen, så den bedre kan 
understøtte oprettelse af det nødvendige antal praktikpladser. Det er aftalt 
med forligspartierne, at rapporten skal drøftes til efteråret, når der er større 
klarhed om AER’s økonomi. Foreløbig vil jeg afvente disse drøftelser, og 
indtil da følger jeg praktikpladsudviklingen meget nøje. Lige her og nu mener 
jeg ikke, der er behov for yderligere initiativer fra regeringens side." 

1. 1.Vil ministeren oplyse, om det, ministeren henviser til, er, at der er 
planlagt drøftelser i forligskredsen bag Velfærdsaftalen 2007 om 
emnet til efteråret? 

2. Afventer ministeren yderligere rapporter om AER-ordningens 
økonomi til efteråret? 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karsten Hønge (SF).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkarh@ft.dk, 

line.poulsen@ft.dk og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Charlotte Dyremose

formand
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